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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

 

2024.gada 10.jūlijā                                              protokols Nr. 15. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 05.07.2024.plkst. 08:52 

- atklāta 10.07.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. INFORMATĪVS - Par kolektīvā iesnieguma “Par Olektes upes attīrīšanu” aktuālo virzību;  

2. Par pašvaldības pārstāvja iecelšanu atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra 

uzraudzības padomē;  

3. Par saistošo noteikumu Grozījumi 2023.gada 30.augusta saistošajos noteikumos Nr.16/2023, 

“Pašvaldībai piederošās vai piekrītošās zemes izmantošanas personīgās palīgsaimniecības 

vajadzībām vai sakņu dārza ierīkošanai noteikumi” apstiprināšanu;  

4. Par sadarbības līguma slēgšanu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs”;  

5. Par atļaujas izsniegšanu nekustamā īpašuma "Vecsuitiņi", Dzintaros, Daugmales pagastā,  

īpašniekiem;  

6. Par nekustamā īpašuma Beku iela 3, Mellupos, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 9, Mellupos, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 27, Mellupos, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma "Rožkalni 40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

10. Par projekta Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnotekas, meliorācijas atjaunošana 

Ķekavā, realizēšanu;  

11. Par Nāves salas piemiņas vietas sagatavošanu atceres pasākumam “Nāves salas piemineklim 

100”. 

Attīstības komitejas jautājumi 

12. Par lokālplānojuma projekta nekustamajos īpašumos “Rudrozes” un “Vaivariņi”, Baldones 

pagastā, apstiprināšanu;  

13. Par grozījumu domes 2022.gada 7.decembra domes lēmumā Par lokālplānojuma izstrādi 

nekustamajā īpašumā „Dienvidi”, Baldones pagastā;  

14. Par detālplānojuma “Karūnas”, Ķekavā, nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai;  

15. Par detālplānojuma “Lazdiņi”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

16. Par detālplānojuma ”Kalnu iela 1”, Baložos, nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai;  

17. Par detālplānojuma “Meža iela 45  un Meža iela 53”  redakcijas, Baložos, apstiprināšanu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājums  

18. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķēkavas novada pašvaldība kompensē sabiedriskā 

transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa lietošanas izdevumus, ja izglītojamais 

mailto:novads@kekava.lv
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iegūst izglītību speciālās izglītības programmā citā administratīvajā teritorijā" 

apstiprināšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

19. Par grozījumiem domes 2024.gada 24.aprīļa lēmumā par projekta “Ķeguma prospekta 

pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” realizēšanu;  

20. Par finansējumu AS “Sadales tīkls” gaisvadu līnijas pārbūvei Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

21. Par finansējuma piešķiršanu Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa būvuzraudzības 

līguma slēgšanai;  

22. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 19, Baložos, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

23. Par Baložu pilsētas kultūras centra Skolas iela 4, Baložos, ēkas jumta seguma nomaiņu.  

Piebalsotie jautājumi 

24. Par domes priekšsēdētāja atbrīvošanu no amata; 

25. Par domes priekšsēdētāja ievēlēšanu; 

26. Par domes priekšsēdētājas vietnieka attīstības jautājumos ievēlēšanu; 

27. Par domes priekšsēdētājas vietnieka izglītības un sporta lietu jautājumos ievēlēšanu; 

28. Par paraksta tiesībām kredītiestādēs. 

 

 

 

Sēdi vada: 

domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

domes priekšsēdētāja vietnieks izglītības un sporta lietu jautājumos Andris Vītols, 

jaunievēlētā domes priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektora vietnieks Jolants Austrups; 

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītāji Māris Ozoliņš un Gints Hermanis;  

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko; 

Ieinteresētās personas – mediju pārstāvji: TV3 pārstāvis Aigars Ulmanis un ReTV pārstāvji 

Sandra Leitāne un Andris Pāns. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Juris Žilko ziņo par darba kārtību. Viņš informē, ka ir divi piebalsojami jautājumi, par kuriem 

iesniegti priekšlikumi. Tāpat viņš informē, ka šorīt saņēmis vēstuli no desmit domes deputātiem, 
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ar kuru viņi izsaka neuzticību domes vadībai – domes priekšsēdētājam un abiem viņa 

vietniekiem, un pieprasa jautājumu izskatīt kārtējā domes sēdē. Žilko lūdz juristu skaidrot kā 

būtu jārīkojas saskaņā ar likumdošanu. 

Zvaigzne sniedz normatīvo aktu skaidrojumu par pieprasījuma izskatīšanas kārtību. 

Žilko apliecina, ka viņš pirmdien sasauks ārkārtas sēdi. 

Baire sniedz savu skaidrojumu, kāpēc jautājumi jāiekļauj šajā sēdē. 

Andris Vītols komentē savu priekšlikumu 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Žilko, Baire, Jerums. 

Jautājumu un priekšlikumu vairāk nav un Žilko atklāj debates.  

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā ieļaut jautājumu “Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu 

“Pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanas kārtība vietas, kur patverties, izveidei 

daudzdzīvokļu dzīvojamā mājā” apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Jerums – viņš savu viedokli par šiem noteikumiem paudis Finanšu komitejā, uzskata, ka saistošie 

noteikumi sagatavoti pārāk sarežģīti, tāpēc prognozē, ka pēc šiem noteikumiem neviena 

patveršanās vieta novadā netiks izveidota. 

Variks balsojumā atturējās, jo uzskata, ka šobrīd dokumenta kvalitāte ir tāda, ka savu mērķi 

nesasniegs. Kā jau komiteja lēma, tad noteikumiem nepieciešami papildinājumi, un balsošana 

par šadiem nesagatavotiem noteikumiem ir tikai ķeksīša pēc. 

Žilko balsoja par, jo jautājums nav par patvertņu izveidošanu, kuru process ir dārgs un īstas 

skaidrības nav pat valsts līmenī. Šie noteikumi ir par pagrabu pielāgošanu, lai būtu vieta kur 

patverties, kas ir vienkāršāk un neatliekami. 

 

 

2.priekšlikums no Edgara Brigmaņa - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu par finansējuma piešķiršanu Multifunkcionālas velotrases 

būvniecības Daugmalē līguma slēgšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā kā pirmo jautājumu un izskatīt domes priekšsēdētāja atbrīvošanu no 

amata, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 5 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā kā otro jautājumu un izskatīt domes priekšsēdētāja vietnieku 

atbrīvošanu no amatiem, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 
5.priekšlikums no Andra Vītola - 

Sagatavot vēstuli VARAM un TM par Pašvaldību likuma attiecīgo normu interpretāciju, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – 8 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Andris Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par un saka paldies tiem 

deputātiem, kas viņa iniciatīvu atbalstīja. 

 
 

6.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā un izskatīt jautājumu par jauna domes priekšsēdētāja ievēlēšanu kā 

trešo, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 4 (Andris 

Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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7.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā un izskatīt jautājumu par domes priekšsēdētāja vietnieka attīstības 

jautājumos ievēlēšanu kā ceturto, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 1 (Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

8.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā un izskatīt jautājumu par domes priekšsēdētāja vietnieka izglītības 

un sporta lietu jautājumos ievēlēšanu kā piekto, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 1 (Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

9.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā un izskatīt jautājumu par domes priekšsēdētāja vietnieka izglītības 

un sporta lietu jautājumos ievēlēšanu kā piekto, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Lai sakārtotu darba kārtību, Žilko izsludina sēdē pārtraukumu. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 9:43 līdz plkst. 9:59. 
 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par koriģēto sēdes darba kārtību 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 10.jūlija sēdes darba kārtību. 

 

Žilko sēdes vadību nodod savam vietniekam Andrim Vītolam. 
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PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

23. 
Par domes priekšsēdētāja atbrīvošanu no amata 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:02:15) 

Andris Vītols informē, ka jautājums iekļauts domes sēdē, pamatojoties uz deputātu vēstuli. 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – viņa informē, ka desmit domes deputāt izteikuši neuzticību 

domes vadībai. Šajā jautājumā gan tiek runāts tikai par domes priekšsēdētāju. Tālāk viņa 

skaidro iemeslus un min piemērus, kādēļ domes vadība zaudējusi domes deputātu uzticību. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Variks, Baire, Zvaigzne. 

Jautājumu sadaļu slēdz un sēdes vadītājs atklāj debates. 

Debatē Rasnace, Līcis, Žilko, Jerums, Žilko otrreiz, Baire, Putniņa, Līcis. 

Andris Vītols slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbrīvot Juri Žilko no Ķekavas novada domes priekšsēdētāja amata. 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Jerums balsoja par, Andris Vītols daudz runā, bet nav spējīgs nolikt savu deputāta mandātu un 

viņš to nedarīs. Jerums saka paldies Žilko par darbu, arī viņš bija viens no tiem deputātiem, kas 

balsoja par viņa ievēlēšanu, varbūt tas notiks vēl kādu reizi, bet tagad ir laiks pārvērtēt viņa 

darīto un veidu, kā tas tika darīts. 

Cīrule balsoja par, kaut arī viņai kā komandas spēlētājai nav viegli to darīt. Nonākot šajā 

sasaukumā un redzot deputātu sastāvu, viņa cerēja uz komandas sadarbību, kurā katrs spēlētājs 

zina savu uzdevumu, lai sasniegtu kopīgus mērķus, tomēr Žilko ir individuālā sporta piekritējs, 

tāpēc novēl viņam turpināt iesāktos darbus un cer, ka turpmāk viņi spēlēs vienā komandā. 

Ceļmalnieks balsoja par. Viņš saka paldies Žilko par viņa aicinājumu veidot kompozīciju no 

opozīcijas un pozīcijas, tomēr dome ir kaleidoskops, kuru pagriežot par vienu pagriezienu bilde 

izmainās. Viņš saka paldies Žilko par viņa ieguldījumu un novēl, lai izdodas viss iecerētais un 

viņš vēlētos, lai saglabājas cilvēcīgas attiecības arī pēc saņemtajiem “indes pilieniem”. 

 
 

 

24. 
Par domes priekšsēdētāja ievēlēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:07:25) 

Andris Vītols nolemj, ka viņš nesniegs ziņojumu, jo visu jau noziņoja pie iepriekšējā jautājuma, 

tāpēc atklāj jautājumu sadaļu. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Zvaigzne, Andris Vītols, Baire. 

Jerums iesniedzis priekšlikumu – par domes priekšsēdētāju ievēlēt Viktoriju Bairi. 

Gatis Līcis iesniedzis priekšlikumu - par domes priekšsēdētāju ievēlēt Juri Žilko. 

Deputāti iztaujā amata kandidātus, piedalās Keisters, Cīrule, Jerums, atbild Baire un Žilko. 

Jautājumu sadaļu slēdz un Andris Vītols atklāj debates. 

Debatē Pozņaks. 

Andris Vītols slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola - 

Izveidot balsu skaitīšanas komisiju šādā sastāvā: Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Andris 

Ceļmalnieks, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Andris Vītols izsludina pārtraukumu vēlēšanu zīmju sagatavošanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:22 līdz 11:50. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi (ierakstā plkst. 2:52:12) 

 

Balsu skaitīšanas komisijas vadītājs iepazīstina deputātus ar balsošanas kārtību, balsošanas 

urnu aizzīmogo un balsu skaitīšanas komisija izdala deputātiem personalizētās vēlēšanu zīmes. 

Notiek balsošana. 

Andris Vītols izsludina sēdē pārtraukumu balsošanas rezultātu apkopošanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:59 līdz 12:10. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi (ierakstā plkst.3:10:57) 

 

Ceļmalnieks nolasa balsošanas rezultātus. 

 

Atklāti un vārdiski balsojot ar vēlēšanu zīmēm  

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada domes deputāti Viktoriju Bairi par Ķekavas novada domes 

priekšsēdētāju. 

 

 
Andris Vītols sēdes vadību nodod jaunievēlētajais domes priekšsēdētājai Viktorijai Bairei. 

 



1-4 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

8 

Baire saka paldies par deputātu doto uzticību un sola vairāk strādāt un mazāk runāt. 

 

25. 
Par domes priekšsēdētāja vietnieka attīstības jautājumos ievēlēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:15:45) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – jautājums ir par jauna domes priekšsēdētāja vietnieka 

attīstības jautājumos ievēlēšanu.  

Baire atklāj jautājumu sadaļu un aicina domi iesniegt priekšlikumus amata kandidātiem.  

Dace Cīrule iesniegusi priekšlikumu par Ķekavas novada domes priekšēdētāja vietnieku 

attīstības jautājumos ievēlēt Aigaru Vītolu. 

Gatis Līcis iesniedzis priekšlikumu par Ķekavas novada domes priekšēdētāja vietnieku attīstības 

jautājumos ievēlēt Valtu Variku. 

Deputāti iztaujā amata kandidātus, piedalās Baire, Līcis, Žilko, Andris Vītols, atbild Aigars 

Vītols un Variks. 

Jautājumu sadaļu slēdz, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumu balsu 

skaitīšanas komisijai. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Izveidot balsu skaitīšanas komisiju šādā sastāvā: Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Andris 

Ceļmalnieks, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Baire izsludina pārtraukumu vēlēšanu zīmju sagatavošanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:23 līdz 12:48. 

Baire atsāk domes sēdi (ierakstā plkst. 3:49:45) 

 

Keisters un Ceļmalnieks iepazīstina deputātus ar balsošanas kārtību, balsošanas urnu aizzīmogo 

un balsu skaitīšanas komisija izdala deputātiem personalizētās vēlēšanu zīmes. 

Notiek balsošana. 

Baire izsludina sēdē pārtraukumu balsošanas rezultātu apkopošanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:54 līdz 13:00. 

Baire atsāk domes sēdi (ierakstā plkst.4:01:24) 

Balsu skaitīšanas komisija apkopojusi rezultātus un iesniedz tos domes priekšsēdētājai. 

Baire nolasa balsošanas rezultātus. 
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Atklāti un vārdiski balsojot ar vēlēšanu zīmēm  

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada domes deputātu Aigaru Vītolu par Ķekavas novada domes 

priekšsēdētāja vietnieku attīstības jautājumos. 

 

 

Sēdē izsludina pārtraukumu no plkst. 13:02 līdz plkst. 14:00. 

Baire atsāk domes sēdi.  

 

 

26. 
Par domes priekšsēdētāja vietnieka izglītības un sporta lietu jautājumos ievēlēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:04:41) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – jautājums ir par jauna domes priekšsēdētāja vietnieka 

izglītības un sporta jautājumos ievēlēšanu. Viņa atgādina, ka domes sēdes sākumā neuzticību 

izteica gan domes priekšsēdētājam, gan viņa vietniekiem, tomēr priekšlikumu par domes 

priekšsēdētāja vietnieku atbrīvošanu no amata dome neatbalstīja, savukārt priekšlikumu par 

jauna domes priekšsēdētāja vietnieka izglītības un sporta lietu jautājumos atbalstīja. Tā kā nevar 

ievēlēt jaunu vietnieku, neatbrīvojot veco, tad viņa iesniegusi alternatīvo lēmuma projektu, kurā 

ir punkts par šī vietnieka atbrīvošanu un iesniegts arī šāds priekšlikums, par kuru dome varēs 

balsot. Ja dome atbalstīs priekšlikumu par līdzšinējā domes priekšsēdētāja vietnieka 

atbrīvošanu, tad sekos nākamās darbības jauna priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšanai. 

Baire atklāj autājumu sadaļu un aicina domi iesniegt priekšlikumus amata kandidātiem.  

 

Par amata kandidātiem iesniegtie priekšlikumi 

Karina Putniņa - Par domes priekšsēdētāja vietnieci izglītības un sporta jautājumos ievēlēt 

Elīnu Rasnaci 

Gatis Līcis - Par domes priekšsēdētāja vietnieci izglītības un sporta jautājumos ievēlēt Inetu 

Romanovsku 

Juris Žilko - Par domes priekšsēdētāja vietnieku Izglītības un sporta jautājumos ievēlēt Andri 

Ceļmalnieku. 

Rihards Gorkšs - Par domes priekšsēdētāja vietnieku Izglītības un sporta jautājumos ievēlēt 

Daci Cīruli 

Andris Vītols - Par domes priekšsēdētāja vietnieku Izglītības un sporta jautājumos ievēlēt Juri 

Jerumu 

Jautājumus uzdod un atbildes sniedz Keisters, Baire, Žilko, Andris Vītols, Līcis, Rasnace, 

Ceļmalnieks, Romanovska, Jerums, Cīrule, Zvaigzne, Variks.  

Romanovska un Ceļmalnieks atsauc savu kandidatūru un nosauc iemeslus, kādēļ nevēlas ieņemt 

šo amatu. Jerums paziņo, ka kandidēs amatam tikai gadījumā, ja Andris Vītols noliks savu 

deputāta mandātu. 

Pārrunā par situāciju, kad kandidāts atsauc savu kandidatūru, bet izvirzītājs nevēlas atsaukt 

savu priekšlikumu. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 14:58 līdz plkst. 15:11. 

Baire atsāk domes sēdi (ierakstā plkst. 6:12:04) 

 

Baire nosauc secību, kādā notiks balsošana par priekšlikumiem.  

Žilko pauž viedokli, ka viņa priekšlikums un Baires priekšlikums viens otru dublē. 

Zvaigzne pauž viedokli par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

Žilko atsauc savu otro priekšlikumu – “Balsot par visiem kandidātiem, par kuriem iesniegti 

priekšlikumi un tie nav atsaukti no iesniedzēju puses”. 

Baire slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Jerums, Žilko, Putniņa, Keisters, Pozņaks, Andris Vītols otrreiz, Gorkšs, 

Līcis, Cīrule. 

Baire slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Baire aicina balsot par priekšlikumiem viņas nosauktajā kārtībā.  

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atbrīvot Andri Vītolu no Ķekavas novada domes priekšsēdētāja vietnieka izglītības un 

sporta lietu jautājumos amata, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 4 (Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Atturas" – 1 (Andris Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Pievienot un balsot par alternatīvo lēmuma projektu 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 1 (Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Neveikt balsošanas procedūru par kandidātiem, kas nav piekrituši kandidēšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 1 (Kristīne Hāze), 

“Nepiedalās”- 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Variks pauž viedokli par savu balsojumu – balsojumā nepiedalījās, jo pašvaldība jau vienreiz 

saņēmusi ministrijas atzinumu par šo situāciju un viņš uzskata, ka šis priekšlikums ir pretrunā ar 

iepriekšējo pieredzi. 

 

 

4.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Izveidot balsu skaitīšanas komisiju šādā sastāvā: Arnolds Keisters, Inese Jēkabsone, Indra 

Priede, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Baire izsludina pārtraukumu vēlēšanu zīmju sagatavošanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:40 līdz 16:02. 

Baire atsāk domes sēdi (ierakstā plkst. 7:03:30) 

 

Keisters iepazīstina deputātus ar balsošanas kārtību, balsošanas urnu aizzīmogo un balsu 

skaitīšanas komisija izdala deputātiem personalizētās vēlēšanu zīmes. 

Notiek balsošana. 

Baire izsludina sēdē pārtraukumu balsošanas rezultātu apkopošanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:08 līdz 16:14. 

Baire atsāk domes sēdi (ierakstā plkst.7:15:45) 

Balsu skaitīšanas komisija apkopojusi rezultātus un iesniedz tos domes priekšsēdētājai. 

Baire nolasa balsošanas rezultātus. 

 

 

Atklāti un vārdiski balsojot ar vēlēšanu zīmēm  

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts 

Variks, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada domes deputāti Elīnu Rasnaci par Ķekavas novada domes 

priekšsēdētāja vietnieku izglītības un sporta lietu jautājumos. 
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27. 
Par paraksta tiesībām kredītiestādēs 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:17:23) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – saistībā ar veiktajām izmaiņām domes vadībā, jāveic 

korekcijas lēmumā par paraksta tiesībām kredītiestādēs un Valsts kasē. Baire sagatavojusi 

alternatīvo lēmuma projektu, kurā iekļauti ievēlēto personu vārdi un uzvārdi un pievienojusi 

priekšlikumu – balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

Zvaigzne norāda uz tehnisku kļūdu amata nosaukumā. 

Baire lūdz fiksēt protokolā, ka lēmumā jāveic labojums priekšsēdētāja vietnieka amata 

nosaukumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Balsot par alternatīvo lēmuma projektu, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un Baire aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt pirmā un otrā paraksta tiesības kredītiestādēs un Valsts kasē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 
  

INFORMATĪVI - Par kolektīvā iesnieguma virzību 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:21:50) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – materiāliem pievienots ziņojums, kurā izklāstīts, kā virzās 

jautājums. Kolektīvais iesniegums jāizskata domei savā sēdē ik pa trīs mēnešiem, kā informatīvs 

jautājums. Procesa laikā noskaidrots Rīgas ūdenī, ka ir veikts iepirkums un virzīts Rīgas ūdens 

valdei apstiprināšanai. Kad Rīgas ūdens tiks galā ar savu pienākumu, tad pašvaldība varēs 

sludināt savu iepirkumu Olektes ūpes tīrīšanā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumu. 
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1.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

1. 
Par pašvaldības pārstāvja deleģēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:23:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – jautājums ir secīgs jautājumam par atkritumu 

apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu, kuram pašvaldībai jādeleģē savs pārstāvis un 

kur dome lēma to darīt atsevišķi no sākotnējā lēmuma. Saņemti divi iesniegumi no pašvaldības 

darbiniekiem, kuros viņi izvirza savu kandidatūru, tāpēc domei par viņiem būs jābalso. 

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Zvaigzne 

Domes deputāti iztaujā abus kandidātus Zvaigzni un Tihoņenko par viņu motivāciju darboties 

šajā amatā. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Par pašvaldības pārstāvi ievēlēt Jāni Zvaigzni, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), "Pret" – nav,  

"Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Juris Jerums, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Par pašvaldības pārstāvi ievēlēt Tatjanu Tihoņenko, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Juris Jerums, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Atturas" – 11 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Viktorija 

Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Atbalstīta Zvaigznes kandidatūra, papildina lēmuma projektu un Baire aicina balsot par 

papildināto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iecelt Jāni Zvaigzni par Ķekavas novada pašvaldības pārstāvi Viduslatvijas atkritumu 

apsaimniekošanas reģionālā centra – SIA “Getliņi EKO” uzraudzības padomē un 

Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģiona atkritumu apsaimniekošanas reģionālo 

centru uzraudzības padomē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

2. 
Par grozījumiem saistošajos noteikumos 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:31:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – pēc būtības šajos noteikumos veikts viens grozījums, kas 

ļautu personai, kurai pieder lauksaimniecības zeme, pretendēt arī uz mazdārziņa nomas tiesībām 

savas dzīvesvietas tuvumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. 18/2024 “Grozījums 

Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 30.augusta saistošajos noteikumos Nr.16/2023 

“Pašvaldībai piederošās vai piekrītošās zemes izmantošanas personīgās palīgsaimniecības 

vajadzībām vai sakņu dārza ierīkošanai noteikumi”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:33:12) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no biedrības ar lūgumu turpināt 

sadarbību un slēgt līguma pagarinājumu. Šis līgums pēc būtības paredz reklamēt bānīti, palīdzēt 

to uzturēt un popularizēt, kā arī atbalstīt biedrību, ja tā pretendēs uz Eiropas fondu finansējumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt sadarbības līgumu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs”, lai nodrošinātu Baložu 

kūdras šaursliežu dzelzceļa saglabāšanu, uzturēšanu, ekspluatēšanu un kūdras 

muzejdzelzceļa izveidi uz šīs dzelzceļa bāzes un izglītotu sabiedrību gan par šaursliežu 

kūdras dzelzceļiem, gan par kūdras ieguves industriju kopumā, nododot biedrībai 

bezatlīdzības lietošanā šādu Ķekavas novada pašvaldībai piederošu nekustamo īpašumu 

daļas, uz 10 gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par atļaujas izsniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:34:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no nekustamā īpašuma īpašniekiem, 

kurā viņi lūdz atļauju pārdot īpašumā ietilpstošo mežu. Atļauja nepieciešama, jo ir noslēgta 

vienošanās starp īpašniekiem un pašvaldību, ka daļa īpašuma nepieciešama ceļa infrastruktūrai. 

Pēc speciālistu vērtējuma ceļa zemes izdalīšanas procedūra jau gandrīz pabeigta un meža 

pārdošana nekādi nevar ietekmēt šo procedūru, tāpēc ir iespējams dot īpašniekiem atļauju meža 

atsavināšanai.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut G.D. un A.M. pārdot nekustamā īpašuma “Vecsuitiņi”, Dzintaros, Daugmales 

pagasts, sastāvā esošo zemes vienību ar nosaukumu: “Vecsuitiņu mežs”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:36:20) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šī gada 26.jūnijā noslēgusies īpašuma izsole, īpašums 

pārdots par 8200 euro un jaunais īpašnieks par to norēķinājies, tāpēc sagatavots lēmums par 

izsoles rezultātu apstiprināšanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Beku iela 3, Mellupi, Ķekavas pagasts, Elektronisko izsoļu 

vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 27.maija līdz 2024.gada 26.jūnijam notikušās 

izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:37:23) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī šajā gadījumā izsole ir noslēgusies, jaunais īpašnieks par 

to norēķinājies, tāpēc sagatavots lēmums par izsoles rezultātu apstiprināšanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Melleņu iela 9, Mellupi, Ķekavas pagasts, Elektronisko 

izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 27.maija līdz 2024.gada 26.jūnijam 

notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:38:17) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī šī izsole ir noslēgusies, jaunais īpašnieks par savu jauno 

īpašumu samaksājis 5200 euro, tāpēc sagatavots lēmums par izsoles rezultātu apstiprināšanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

https://izsoles.ta.gov.lv/
https://izsoles.ta.gov.lv/
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Melleņu iela 27, Mellupi, Ķekavas pagasts, Elektronisko 

izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 27.maija līdz 2024.gada 26.jūnijam 

notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:39:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī šī izsole beigusies ar uzvarētāju, kurš par savu jauno 

īpašumu samaksājis 8100 euro, tāpēc sagatavots lēmums par izsoles rezultātu apstiprināšanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Rožkalni 40”, Dzērumos, Ķekavas pagasts, Elektronisko 

izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 27.maija līdz 2024.gada 26.jūnijam 

notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par projekta realizāciju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:40:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – projekta realizācijas laikā konstatēts, ka projektā nav 

iekļautas visas pozīcijas un ir pozīcijas, kuras nav bijis nepieciešams realizēt, tomēr projekta 

pabeigšanai nepieciešami papildus līdzekļi.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

 

https://izsoles.ta.gov.lv/
https://izsoles.ta.gov.lv/
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Atbalstīt projekta pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnotekas, meliorācijas 

atjaunošana, Ķekavā, realizēšanu un piešķirt projektam papildus līdzekļus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par piemiņas vietas sagatavošanu pasākumam 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:41:48) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – pavasarī dome atbalstīja biedrības ideju sakopt Nāves salas 

piemiņas vietu, jo biedrība bija vinnējusi konkursu projektā par šūpoļu uzstādīšanu. Šobrīd ir 

sagatavots lēmuma projekts par līdzekļu piešķiršanu vietas sakopšanai un transporta apmaksai 

uz svētku vietu, kas notiks 27.jūlijā. 

Jautājumu nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Nāves salas piemiņas vietas sagatavošanu atceres pasākumam “Nāves salas 

piemineklim 100” un piešķirt līdzekļus 17515 euro. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

11. 
Par lokālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:44:01) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – lokālplānojuma izstrāde uzsākta 2021.gada sākumā ar 

Baldones novada domes lēmumu, šī gada 24.aprīlī lokālplānojums nodots publiskajai 

apspriešanai un atzinumu saņemšanai, iedzīvotāju iebildumi netika saņemti un visi atzinumi ir 

pozitīvi. Lokālplānojuma projekts atbilst darba uzdevumam un tas maina zemes zonējumu no 

rūpnieciskās uz lauksaimniecību. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt lokālplānojuma projektu nekustamo īpašumu “Rudrozes” un “Vaivariņi” 

Baldones pagastā, ar saistošajiem noteikumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:45:48) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – dome ar savu lēmumu ļāvusi uzsākt lokālplānojuma izstrādi, 

bet lēmumā bija noteikts, ka lokālplānojuma izstrādātājam jāveic piebraucamā ceļa asfaltēšana. 

Pašvaldībā saņemts attīstītāja iesniegums, kurā viņš norāda, ka pašvaldības prasība par ceļa 

asfaltēšanu ir nesamērīga. Komiteja izskatīja šos iebildumus un atzina, ka tie ir pamatoti, tāpēc 

pieņēma lēmumu atļaut neveikt ceļa asfaltēšanu, bet to stiprināt ceļu un apstrādāt ar pretputekļu 

līdzekļiem. Tika sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kas ir saskaņots ar īpašnieku. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra lēmumā Nr. 12. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:49:23) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šā gada februārī dome pieņēma lēmumu par detālplānojuma 

izstrādi, šobrīd saņemta izstrādātā detālplānojuma redakcija, kas atbilst darba uzdevumam un 

teritorijas plānojumam. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – 2 (Gatis Līcis, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu, nekustamajā īpašumā “Karūnas”, Ķekavā, publiskajai apspriešanai 

un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:54:53) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu detālplānojuma 

redakciju nodot publiskajai apspriešanai. Detālplānojums uzsākts ar domes 2022.gada jūnija 

lēmumu, tas izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam, tāpēc ir pamats to nodot publiskajai 

apspriešanai. Detālplānojums paredz privātmāju un dvīņu māju būvniecību un vienota ceļu tīkla 

izveidi. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Lazdiņi”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:56:48) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums par detālplānojuma 

nodošanu publiskajai apspriešanai. Detālplānojuma izstrāde uzsākta 2023.gada maijā, un tā 

mērķis ir viesu izmitināšanas un pakalpojumu ēkas būvniecība. Projekts izstrādāts atbilstoši 

darba uzdevumam un teritorijas plānojumam. Komitejā lēmums atbalstīts. 

Jautājumu nav, un Baire atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu nekustamajā īpašumā “Kalnu iela 1”, Baložos, publiskajai 

apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:59:11) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šo jautājumu izskatīja pagājušā domes sēdē, kurā virzīja 

lēmuma projektu par papildinājumu izdarīšanu detālplānojuma projektā, tomēr dome šo lēmumu 

neatbalstīja un lēma detālplānojumu tomēr apstiprināt, bet sēdē virzītais alternatībais lēmuma 

projekts nesaņēma domes vairākuma atbalstu. Saskaņā ar domes priekšlikumu par 

detālplānojuma apstiprināšanu sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru komitejā atbalstīja. 

Zvaigzne sniedz sīkāku skaidrojumu par alternatīvo lēmuma projektu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Zvaigzne.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,   

“Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Valts Variks, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu nekustamajiem īpašumiem Meža iela 45 un Meža iela 53,  

Baložos.  

Lēmums pielikumā.  

 
Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš saka paldies visiem, kas lēmumu atbalstīja, par 

godīgu attieksmi pret saviem iedzīvotājiem, un uzskata, ka viņi izrādīja drosmi aizstāvēt 

taisnīgumu.  

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

17. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:09:40) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – ir izstrādāti jauni saistošie noteikumi, kas regulēs 

transporta kompensāciju izmaksu izglītojamiem, ja tie mācās citā administratīvajā teritorijā. 

Izdevumus kompensē noteiktā mācību gada laikā, tai skaitā, ja ar direktora rīkojumu mācības 



1-4 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

22 

noteiktas vasaras laikā. Noteikumi arī norāda kompensācijas pieprasīšanas kārtību. Līdz šim 

transporta kompensāciju piešķiršanu izskatīja speciāla domes izveidota komisija. Saistošie 

noteikumi paredz daudz vienkāršāku pieprasījumu izskatīšanas kārtību. Saistošie noteikumi bija 

nodoti sabiedriskajai apspriešanai no 27.maija līdz 10.jūnijam, bet iebildumi vai priekšlikumi 

nav saņemti, tāpat saistošo noteikumu izpildei nav nepieciešams veidot jaunas darba vietas, bet 

līdzekļi kompensācijām ir paredzēti 2024.gada budžetā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.19/2024 “Kārtība, kādā 

Ķekavas novada pašvaldība kompensē sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā 

transportlīdzekļa lietošanas izdevumus, ja izglītojamais iegūst izglītību speciālās izglītības 

programmā citā administratīvajā teritorijā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

18. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:12:56) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš – šajā projektā būvuzraugs izlēma neslēgt līgumu, tāpēc 

izvēlēts nākošais pretendents, kura piedāvājums bija dārgāks, tāpēc nepieciešami papildus 

līdzekļi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt jaunā redakcijā Ķekavas novada domes 2024.gada 24.aprīļa lēmuma Nr.33 “Par 

projekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas 

novadā” realizēšanu”.  

Lēmums pielikumā.  
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19. 
Par finansējumu gaisa vadu pārbūvei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:15:31) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – veicot gājēju celiņa izbūvi gar autoceļu V2 Katlakalnā 

konstatēts, ka nepieciešama gaisvadu līnijas pārbūve. Sadales tīkli ir veikuši iepirkumu un šai 

pārbūvei nepieciešami papildus ap 37 tūkstošiem euro. Lēmuma projekts sagatavots par 

papildus līdzekļu piešķiršanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā projekta “Apvienotā gājēju ceļa 

un veloceliņa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, no Katlakalna 

ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai” pabeigšanai un AS “Sadales tīkls” piederošās gaisvadu 

līnijas pārbūves veikšanai EUR 37 856,04 no budžeta sadaļas “Ceļu investīciju projekti”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par pašvaldības iestādes attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:18:05) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – lai pabeigtu šo projektu, trūkst budžeta līdzekļu, ar šo 

lēmumu projektam papildus piešķirs 25652 euro, lai varētu noslēgt līgumu par Pļavniekkalna 

skolas esošā korpusa pārbūves būvuzraudzības veikšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Danovska, Variks, Hermanis, Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā finansējumu 25 652 EUR apmērā 

līguma “Pļavniekkalna skolas esošā korpusa pārbūves būvuzraudzības veikšana” izpildei 

no Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta sadaļas “Izglītības iestāžu ēku 

uzturēšana un attīstība”. 

Lēmums pielikumā.  

 



1-4 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

24 

 

21. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:25:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – 26.jūnijā beigusies elektroniskā izsole, tā bija intensīva un 

īpašumu nosolīja par 39410 euro. Jaunais īpašnieks ir norēķinājies ar pašvaldību, tāpēc var 

apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Ķekavas Mākslas skolas attīstības plānu 2024./2025. - 2026./2027.mācību 

gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par ēkas jumta nomaiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:26:26) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – pēc iepirkuma noskaidrojies, ka budžetā gada sākumā 

paredzēto līdzekļu nepietiek, tāpēc lēmums paredz papildus līdzekļu piešķiršanu šī projekta 

realizācijai.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Baložu pilsētas kultūras centra pārbūve – I kārta, Skolas iela 4, Baloži, 

Ķekavas novads. Ēkas jumta seguma nomaiņa” realizēšanu un paredzēt nepieciešamo 

papildus finansējumu. 

Lēmums pielikumā.  
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PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

28. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:28:09) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sagatavotais lēmums paredz apstiprināt saistošos noteikumus 

ar kuriem noteiks kārtību, kādā pašvaldība piešķirs finanšu līdzekļus daudzdzīvokļu māju 

pagrabu pielāgošanai patvertnes vajadzībām. Saistošie noteikumi sagatavoti atbilstoši 

normatīviem, tie izgājuši sabiedrisko apspriešanu, ir veiktas arī konsultācijas ar māju 

apsaimniekotājiem, kas ir pašvaldības kapitālsabiedrības, tāpat veikta saziņa arī ar tiem 

apsaimniekotājiem, kuri realizē savu komercpraksi Ķekavas novadā. Pēc konsultāciju un 

ieteikumu saņemšanas veikti atbilstoši grozījumi saistošajos noteikumos. Viņš skaidro par 

ieteikumiem, kas ņemti vērā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Žilko, Ceļmalnieks, Zvaigzne, Jerums, Variks, Aigars Vītols. 

Baire komentē savu viedokli.  

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Ceļmalnieks, Pozņaks otrreiz, Andris Vītols, Putniņa, Žilko, Jerums, Variks, 

Līcis, Aigars Vītols. 

Baire slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli. Viņa atsauc savu priekšlikumu. 

Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija 

Baire), “Pret” – nav,  “Atturas” – 2 (Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.20/2024 “Pašvaldības 

līdzfinansējuma piešķiršanas kārtība vietas, kur patverties, izveidei daudzdzīvokļu 

dzīvojamā mājā” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

29. 
Par finansējuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:16:45) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – jautājums tika piebalsots un tas paredz papildināt 

finansējumu projekta realizācijai pēc iepirkuma. 

Ziņojumu papildina Edgars Brigmanis. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Keisters, Cīrule, Līcis, Jerums, Andris Vītols, Jerums otrreiz, Līcis otrreiz, Žilko. 

Baire slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli. 
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Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Paredzēt projekta “Multifunkcionālas velotrases būvniecība Daugmalē” izpildei papildus 

nepieciešamo finansējumu 43 650 EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 18:30. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

   (2PARAKSTS)    Andris Vītols 

   (3PARAKSTS)    Viktorija Baire 

Sēdes protokolētāja: (4PARAKSTS)    Vija Milbrete 


